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ROMÂNIA 
JUDEłUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 

PROCES – VERBAL  
încheiat cu ocazia şedin Ńei ordinare a Consiliului Local al Municipiului Hun edoara din  

data de 26.10.2010 
 
 

Conducerea şedinŃei este exercitată de d-nul ZUBERECZ RICHARD care a fost 
ales preşedinte de şedinŃă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr. 
167/2010 adoptată prin votul deschis al majorităŃii consilierilor locali în funcŃie. Durata 
mandatului preşedintelui de şedinŃă este de 2 luni. 
 

Dl. Zuberecz Richard:  
Se dă citire rugăciunii „Tat ăl nostru”  
 

                   „Domnilor consilieri, 
Declar deschisă şedinŃa de astăzi a Consiliului local al municipiului Hunedoara, 

anunŃându-vă că din totalul de 21 consilieri locali şi-au înregistrat prezenŃa până la această oră 
un număr de 15 consilieri locali, lipsesc dl. viceprimar  Dan Nicolae Robert, dna. Chiş Şerban 
Ana Aurelia, dl. Apostolescu Dan, dl. Baloşin Nicolae, dl. Farcaş Ladislau, şi dl. Leu Mihai.  

Vă informez că la şedinŃa de astăzi participă de drept:  dl. primar Ovidiu Marius 
Hada, şi dna. Podea Gabriela, care îl înlocuieşte pe dl. secretar Aurel RaŃă-Bugnariu. 

Ca invitaŃi participă directori, şefi de servicii şi birouri din cadrul Primăriei 
Municipiului Hunedoara, reprezentanŃi ai Spitalului Municipal Hunedoara, dl. Klusch Mihail, 
reprezentant al S.C. Parc Industrial S.R.L, precum şi presa locală. 

În continuare se dă cuvântul d-nei Podea Gabriela care îl înlocuieşte pe d-nul 
secretar Aurel RaŃă-Bugnariu, pentru a prezenta stadiul legalităŃii hotărârilor adoptate în 
şedinŃele din data de  30.09.2010, şi 14.10.2010.” 

 
Dna Podea Gabriela:  
„InstituŃia Prefectului judeŃului Hunedoara, nu a avut obiecŃii, până la data 

prezentei şedinŃe, cu privire la legalitatea hotărârilor adoptate în şedinŃele  Consiliului Local din 
data de 30.09.2010, şi 14.10.2010, cu excepŃia art.3 din HCL 162/2010, adoptată în şedinŃa 
ordinară a Consiliului Local din data de 30.09.2010.” 

Procesele verbale ale şedinŃelor anterioare din data de 30.09.2010, şi 14.10.2010, 
care au fost puse în timp util la dispoziŃia consilierilor, au fost semnate de către secretar precum 
şi de către preşedintele şedinŃelor anterioare, se supun aprobării Consiliului local”. 

Procesele verbale se aprobă în unanimitate. 

Domnul  primar prezintă ordinea de zi  
 

Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Ordinea de zi rămâne neschimbată, vor fi cele 22 de puncte pe care le aveŃi în 

faŃa dumneavoastră. Vă mulŃumesc.” 
Ordinea de zi – se aprobă în unanimitate. 
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Dl. Zuberech Richard:  
„Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, rog pe domnii consilieri care au un 

interes patrimonial, fie personal, fie prin soŃ, soŃie, afin sau rude până la gradul IV inclusiv, în 
problemele supuse dezbaterilor Consiliului local, să anunŃe înainte de a intra în dezbaterea 
ordinii de zi, pentru a se consemna în procesul verbal.” 

 
Dl. Şoş Iosif:  

  „Mă abŃin la punctul 2 de pe ordinea de zi, conform art.46 din Legea administraŃiei 
publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare.” 
 

Dl. Zuberech Richard:  
„Vă aducem la cunoştinŃă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu 

încălcarea dispoziŃiilor art.46 alin.(1) din Legea administraŃiei publice locale nr.215/2001, 
republicată, cu modificările şi completările ulterioare, sunt nule de drept.” 

 
La punctul 1 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre pentru rectificarea bugetului local al municipiului 
Hunedoara, pe anul 2010. 

 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil. 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism– aviz favorabil. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ– aviz favorabil. 
-    d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură– aviz favorabil. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

„Vreau s ă vă informez c ă au sosit în sala de şedin Ńe dl. Balo şin Nicolae şi dl. 
Farcaş Ladislau , num ărul consilierilor locali prezen Ńi la şedin Ńă este 17 în momentul de 
faŃă.” 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-9 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.171/2010 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 2 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind alocarea sumei de 1.500 lei, din bugetul 
local, pentru premierea sportivului hunedorean Eric Şoş, precum şi  a  antrenorului sensei Ilie 
Zanfir.                  
                -    d-lui consilier local NeamŃiu Ioan care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil. 
- d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură- aviz favorabil. 

 
„Vreau s ă vă informez c ă a sosit în sala de şedin Ńe dl. Apostolescu Dan , 

num ărul consilierilor locali prezen Ńi la şedin Ńă este 18 în momentul de fa Ńă.” 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
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Hotărârea nr.172/2010 se apobă cu 17 voturi pentru din 18 consilieri prezenŃi (dl. 

consilier local Şoş Iosif nu participă la vot conform art.46 din Legea administraŃiei publice locale 
nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare). 
 

Dl. Demeter Ilie:  
                    „ Domnule preşedinte, am o rugăminte în afara regulamentului. Fiind prezent aici, 
să-l vedem şi noi pe campion.” 

 
„Aplauze furtunoase .” 

La punctul 3 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 
consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind alocarea sumei de 4.000 lei, din bugetul 
local, pentru premierea unor sportivi hunedoreni, precum şi  a  instructorului şi a antrenorului 
care fac parte din AsociaŃia JudeŃeană  de BOX Hunedoara. 

 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil. 
- d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură-aviz favorabil. 

 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.173/2010 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 4 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea organizării şi desfăşurării în 
municipiul Hunedoara  a Concursului NaŃional de Dans Modern „Corviniana” – ediŃia a V-a. 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice-aviz favorabil. 
- d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură-aviz favorabil. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.174/2010 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 5 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor prezen Ńi). Proiect de hotărâre privind aprobarea structurii organizatorice-
organigrama, a numărului de personal şi a statutului de funcŃii pentru SPITALUL MUNICIPAL 
„DR. ALEXANDRU SIMIONESCU” Hunedoara. 
                 -   d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice-aviz favorabil. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ-aviz favorabil. 
-    d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură-aviz favorabil. 
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Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.175/2010 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 6 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor prezen Ńi). Proiect de hotărâre privind numirea reprezentantului Consiliului Local al 
Municipiului Hunedoara în Comisia  de soluŃionare a contestaŃiilor formulate la examenul pentru 
ocuparea funcŃiei de manager al Spitalului Municipal „Dr. Alexandru Simionescu” Hunedoara. 
                   -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice-aviz favorabil. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ-aviz favorabil. 

 
În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 

Dna. Fărcaş Bianca:  
„Eu vreau să fac doar o specificaŃie, dacă se poate. Rog, stimaŃi colegi consilieri să 

acordaŃi atenŃie deosebită în vederea soluŃionării acestei comisii de contestaŃii, deci să ne 
asumăm seriozitatea, pentru a trece acest proiect de hotărâre. Este nevoie de această comisie, 
în vederea Ńinerii examenului pentru manager în data de 10 noiembrie la Spitalul Municipal 
Hunedoara. MulŃumesc.” 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii 

pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
 
Având în vedere faptul că art. 1 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraŃiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.117/2008 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în 
următoarea componenŃă: 

 
                1  Chiş Şerban Ana Aurelia - preşedinte 

2. Farcaş Bianca Magdalena  - secretar 
3. Apostolescu Dan - membru 
4. Gyorfi Jeno - membru 
5. HepuŃ Teodor – membru 

 
Procedând la numărarea buletinelor de vot  privind numirea reprezentantului 

Consiliului Local al Municipiului Hunedoara în Comisia  de soluŃionare  a contestaŃiilor formulate 
la examenul pentru ocuparea funcŃiei de manager al Spitalului Municipal „Dr. Alexandru 
Simionescu” Hunedoara, a constatat următoarele: 
 
               doamna consilier local Chiş - Şerban Ana Aurelia  18 voturi “pentru” 
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În urma acestor rezultate, reprezentantul Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara în Comisia  de soluŃionare  a contestaŃiilor formulate la examenul pentru ocuparea 
funcŃiei de manager al Spitalului Municipal „Dr. Alexandru Simionescu” Hunedoara este doamna 
consilier local Chiş - Şerban Ana Aurelia. 
 

Art. 2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.176/2010 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 7 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor prezen Ńi). Proiect de hotărâre privind numirea reprezentanŃilor Consiliului local al 
Municipiului Hunedoara  în Consiliile de AdministraŃie ale unităŃilor de învăŃământ 
preuniversitare şi unităŃilor preşcolare aflate pe raza administrativ teritorială a Municipiului 
Hunedoara. 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice-aviz favorabil. 
- d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură-aviz favorabil. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
 
Având în vedere faptul că art. 1 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraŃiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.117/2008 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în 
următoarea componenŃă: 

 
                1  Chiş Şerban Ana Aurelia - preşedinte 

2. Farcaş Bianca Magdalena  - secretar 
3. Apostolescu Dan - membru 
4. Gyorfi Jeno - membru 
5. HepuŃ Teodor – membru 

 
Procedând la numărarea buletinelor de vot   privind numirea reprezentanŃilor 

Consiliului local al Municipiului Hunedoara în Consiliile de AdministraŃie ale unităŃilor de 
învăŃământ preuniversitare şi preşcolare aflate pe raza administrativ teritorială a Municipiului 
Hunedoara, a constatat următoarele: 
 
Colegiul Tehnic „Matei Corvin” Hunedoara ŞOŞ IOSIF 18 voturi “pentru” 

 
Colegiul Economic "Emanuil Gojdu" Hd. APOSTOLESCU DAN 18 voturi “pentru” 

 
Grupul Şcolar de TelecomunicaŃii şi Lucrări publice 
Hunedoara 

DEMETER ILIE 18 voturi “pentru” 
 

Colegiul NaŃional „Iancu de Hunedoara” Hunedoara CAZAN FLORIN 18 voturi “pentru” 
 

Colegiul naŃional „Traian Lalescu” Hunedoara GOGHIłĂ DANIEL GHEORGHE 18 voturi “pentru” 
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GrădiniŃa cu Program prelungit P.P.1 Hunedoara NEAMłIU IOAN 18 voturi “pentru” 

 
GrădiniŃa PN „Zori de zi” Hunedoara ZUBERECZ RICHARD 18 voturi “pentru” 

 
Centrul de Pedagogie Curativă Hunedoara DAN NICOLAE ROBERT 18 voturi “pentru” 

 
În urma acestor rezultate, reprezentanŃii Consiliului local al Municipiului Hunedoara 

în Consiliile de AdministraŃie ale unităŃilor de învăŃământ preuniversitare şi preşcolare aflate pe 
raza administrativ teritorială a Municipiului Hunedoara sunt următorii: 
 
Colegiul Tehnic „Matei Corvin” Hunedoara ŞOŞ IOSIF 

 
Colegiul Economic "Emanuil Gojdu" Hd. APOSTOLESCU DAN 

 
Grupul Şcolar de TelecomunicaŃii şi Lucrări publice Hunedoara DEMETER ILIE 

 
Colegiul NaŃional „Iancu de Hunedoara” Hunedoara CAZAN FLORIN 

 
Colegiul naŃional „Traian Lalescu” Hunedoara GOGHIłĂ DANIEL GHEORGHE 

 
GrădiniŃa cu Program prelungit P.P.1 Hunedoara NEAMłIU IOAN 

 
GrădiniŃa PN „Zori de zi” Hunedoara ZUBERECZ RICHARD 

 
Centrul de Pedagogie Curativă Hunedoara DAN NICOLAE ROBERT  

 
 

Art. 2-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.177/2010 se aprob ă în unanimitate . 
 

La punctul 8 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 
consilierilor în func Ńie).  Proiect de hotărâre privind încheierea Actului adiŃional la contractul de 
asociere nr. 177/2009, având ca părŃi Municipiul Hunedoara şi S.C. Ariana Turism S.R.L., 
aprobat prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr. 208/2009. 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice-aviz favorabil. 
- d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură-aviz favorabil. 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.178/2010 se aprob ă în unanimitate. 
 

La punctul 9 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 
consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind atribuirea în folosinŃă gratuită, pe termen 
limitat, a spaŃiului  în suprafaŃă de 34 mp, situat în Municipiul Hunedoara, str. C-tin Brâncuşi, 
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Bloc X2,  camera 3, etaj 3, în favoarea Filialei  Hunedoara a Comitetului NaŃional Român pentru 
Drepturile Copilului. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
                 -    d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil. 

-  d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice-aviz favorabil. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 

                 Hotărârea nr.179/2010 se aprob ă în unanimitate. 

 

La punctul 10 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 
consilierilor prezen Ńi). Proiect de hotărâre privind stabilirea ordinii de prioritate în soluŃionarea 
cererilor de locuinŃe şi în repartizarea locuinŃelor cu chirie din fondul locativ de stat în anul 2011. 
                  -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
                  -    d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice-aviz favorabil. 
                  -    d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură-aviz favorabil. 

 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 

                 Hotărârea nr.180/2010 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 11 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea întocmirii unui studiu de 
fezabilitate şi a documentaŃiei necesare în vederea realizării obiectivului de investiŃie 
„Promovarea potenŃialului de agrement din municipiul Hunedoara – Reabilitare şi modernizare 
zonă de agrement Valea Seacă”. 
                 -    d-lui BobouŃanu Dan care prezintă Nota de fundamentare. 
 
                        Dl. Bobou Ńanu Dan:  
                        „StimaŃi colegi, este un proiect mai vechi, am mai discutat, şi astăzi vin în faŃa 
dumneavoastră cu această notă de fundamentare. Sunt convins că, cunoaşteŃi că în anii ”70 
primăria Hunedoara, la vremea aceea, a construit în zona Valea Seacă un complex sportiv şi de 
agrement, pe o suprafaŃă de aproximativ 7 hectare, care cuprindea 4 bazine de înot, restaurant 
cu terasă, dotări de infrastructură cu utilităŃile specifice. În mare, aceste lucruri se găsesc în 
continuare pe acel teren. Pe timpul verii aveau acces zilnic la această zonă de agrement peste 
1000 de persoane, fiind foarte aproape de municipiul nostru, accesul fiind asigurat de drumul de 
1,5 km asfaltat în proporŃie de 30%, iar în acest complex îşi desfăşura activitatea pe timpul verii 
clubul de înot, de iniŃiere sau de performanŃă, cât şi competiŃii. Am dori ca prin acest proiect să 
reabilităm, practic să promovăm potenŃialul de agrement din municipiul nostru, şi să reabilităm şi 
să modernizăm zona de agrement, iar ca sursă de finanŃare propusă pentru realizarea acestui 
obiectiv este bugetul de stat pentru finanŃarea proiectelor de investiŃii în turism, prin transferul de 
la Ministerul Dezvoltării Regionale şi Turismului către bugetele locale pentru susŃinerea 
financiară a autorităŃii  administraŃiei publice locale, prin completarea surselor proprii ale 
acestora, prin defalcare din ordinul ministrului dezvoltării regionale şi turismului. Astfel de 
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proiecte au mai fost promovate în Ńară, unul foarte aproape de noi, este  vorba de proiectul din 
Arad, ştrandul Neptun, tot pe asemenea fonduri sunt făcute. Vă mulŃumesc.” 
                 -    d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil. 

-  d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice-aviz favorabil. 
-  d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism-aviz favorabil. 
-     d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ-aviz favorabil. 

                -     d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură-aviz favorabil. 
 

În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 

                     Dl. Şoş Iosif:  
                    „Aş dori şi eu să facem diferenŃa, sau să ne întrebăm, e mai scump studiul acesta 
de fezabilitate faŃă de cel din spaŃiul de la stadion? Pe mine m-ar interesa mai mult centrul 
acesta, unde e stadionul şi avem şi bazinul, avem şi apă, putem face şi descoperit, avem şi de 
joacă. Acolo, din punctul meu de vedere, sunt bani aruncaŃi. MulŃumesc.” 
 

Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Aş vrea să fac doar o specificaŃie. În incinta stadionului Michael Klein nu este 

aceaşi disponibilitate. Foarte complicat va fi acolo în Valea Seacă apa, de aceea vom face 
studiul de fezabilitate,  să dovedim dacă este fezabil sau nu. DorinŃa domnului consilier este să 
verificăm, noi vom verifica, se va face studiul dacă financiar investiŃia îşi merită locul, sau vom 
găsi o altă locaŃie. A fost o locaŃie foarte bună, dar era în perioada când conducta care mergea 
spre Deva din Călan, trecea prin proximitatea acelui ştrand. Astăzi ori se va face o fântână în 
zonă, ori se va duce pe acea distanŃă de 1,5 km o Ńeavă de 6 Ńoli sau cât va trebui acolo, va 
trebui o cantitate mare de apă. Studiul va dovedi dacă este ceea ce municipiul Hunedoara are 
nevoie, şi, bine-nŃeles, studiul va fi prezentat Consiliului local, care va hotărî mai departe.” 
                     
                   Dl. Bobou Ńanu Dan:  
                    „Prin studiul de fezabilitate, asta se şi urmăreşte.” 
  

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii 
pe ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 

                 Hotărârea nr.181/2010 se aprob ă în unanimitate. 

 

La punctul 12 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 
consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre  privind aprobarea Actului adiŃional  şi a 
scadenŃarului  de plăŃi la Contractul de leasing  nr.10152/SALVITAL- 1-001. 
                 -      d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
 

Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
  „Vreau să fac specificaŃia că este acelaşi contract, s-a modificat doar T.V.A.-ul.” 

                 -     d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil. 
-   d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice-aviz favorabil. 
-   d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism-aviz favorabil. 
-      d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ-aviz favorabil. 

                -      d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură-aviz favorabil. 
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Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-5 se aprobă în unanimitate. 

                 Hotărârea nr.182/2010 se aprob ă în unanimitate. 

 

La punctul 13 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 
consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea  ACORDULUI DE ASOCIERE 
între Municipiul Hunedoara şi JudeŃul Hunedoara în vederea realizării în comun a obiectivului de 
investiŃii:REABILITARE ŞI MODERNIZARE BAZA SPORTIVĂ „ MICHAEL KLEIN” 
HUNEDOARA.  
                 -     d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
 

Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Vreau doar să fac menŃiunea că acest proiect de hotărâre este înaintea 

proiectului de hotărâre care va fi în data de 29 la Consiliul JudeŃean. Va fi o colaborare în care 
Consiliul JudeŃean agrează să ne ajute la reabilitarea stadionului. Vă mulŃumesc.”  
                 -     d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil. 

-   d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice-aviz favorabil. 
-   d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism-aviz favorabil. 
-      d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ-aviz favorabil. 

                -      d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură-aviz favorabil. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 

                 Hotărârea nr.183/2010 se aprob ă în unanimitate. 

 

La punctul 14 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 
consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind acordarea de înlesniri la plata impozitului 
pe clădiri pentru persoanele care au efectuat 15 donări de sânge  consecutive în ultimele 60 de 
luni. 
                 -   d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice-aviz favorabil. 

 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 

                 Hotărârea nr.184/2010 se aprob ă în unanimitate. 

 

La punctul 15 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din 
num ărul consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind propunerea de trecere a unor 
terenuri din administrarea Consiliului  Local al Municipiului Hunedoara  în proprietatea privată a 
actualilor deŃinători ai construcŃiilor. 
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                 -   d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil. 

 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 

                 Hotărârea nr.185/2010 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 16 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre pentru aprobarea montării, la limitele perimetrului 
administrativ-teritorial al municipiului Hunedoara, de table inscripŃionate cu denumirile istorice de 
„Vajdahunyad” şi „Eisenmarkt”. 
                -   d-lor consilieri locali:Horvath Zoltan şi Gyorfi Jeno care prezintă Nota de 

fundamentare. 
 
 Dl. Gyorfi Jeno:  
                             „Nu mai e nimic de adăugat. A mai fost acest proiect, şi dorim în continuare ca 
aceste tăbliŃe să fie montate la limitele municipiului Hunedoara.” 
                -      d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil. 

-   d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice-aviz favorabil. 
-   d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism-aviz favorabil. 
-      d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ-aviz favorabil. 

                -      d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură-aviz favorabil. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 

                 Hotărârea nr.186/2010 se aprob ă în unanimitate. 

 
Dl. Zuberecz Richard:  

                      „Domnul consilier HepuŃ ne roagă dacă poate să lipsească jumătate de oră,  are o 
problemă la facultate. MulŃumim.” 
                 În momentul de fa Ńă, numărul consilierilor locali prezen Ńi la şedin Ńă este de 18.” 

 
            La punctul 17 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea planului urbanistic zonal pentru 
„LOCUIN łĂ INDIVIDUALĂ D+P+1E, GARAJ AUTO ŞI FILIGORIE”, situată în municipiul 
Hunedoara, sat Hăşdat f.n.  
                 -   d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism-aviz favorabil. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ-aviz favorabil. 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 

                 Hotărârea nr.187/2010 se aprob ă în unanimitate. 
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La punctul 18 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din 
num ărul consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea  vânzării prin licitaŃie 
publică a  unor terenuri  aflate în domeniul privat al  municipiul Hunedoara. 

 
Dl Balo şin Nicolae:  
 „La acest punct de pe ordinea de zi, eu mă abŃin, conform art.46 din Legea 

administraŃiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare.” 
 

                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice-aviz favorabil. 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism-aviz favorabil. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ-aviz favorabil. 

 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 3 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraŃiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.117/2008 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în 
următoarea componenŃă: 

 
                      1. Chiş Şerban Ana Aurelia - preşedinte 
                      2. Fărcaş Bianca Magdalena  - secretar 
                      3. Apostolescu Dan - membru 

4. Gyorfi Jeno - membru 
5. HepuŃ Teodor – membru 

 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei  în vederea 

organizării şi desfăşurării licitaŃiei publice,  pentru vânzarea următoarelor terenuri aflate în 
domeniul privat al municipiul Hunedoara:  

a) - teren în suprafaŃă de 16,0 mp înscris în CF Hunedoara nr. 62499 , nr. 
cadastral 62499, situat în str. Constantin Brâncuşi.  

b) - teren în suprafaŃă de 7,0 mp situat  în b-dul Dacia nr.23 bis,  înregistrat în CF 
Hunedoara nr. 62410 (provenită din conversia de pe hârtie a CF nr. 752N) nr.cadastral 2313, a 
constatat următoarele: 

 
        -  Hada Ovidiu Marius – primar – preşedinte 16 voturi “pentru” 
        -  Demeter Ladislau – director tehnic – membru 16 voturi “pentru” 
        -  Căpâlna Daniela – director economic  – membru 16 voturi “pentru” 
        -  Dragotă Iosif  – consilier U.A.T.D.C.- membru 13 voturi “pentru” 
        - Poenar Adina  – consilier juridic – birou persoane juridice, închirieri, concesiuni, 

disciplina contractuala  – membru 16 voturi  “pentru” 
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Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei de rezerv ă, 
în vederea organizării şi desfăşurării licitaŃiei publice, pentru vânzarea terenurilor aflate în 
domeniul privat al municipiul Hunedoara menŃionate mai sus, a constatat următoarele: 

      - Dan Nicolae Robert – viceprimar – preşedinte 16 voturi “pentru” 
      - Bilei Lucian–  consilier A.D.P.P. – membru 15 voturi “pentru” 
      - Homorodean Anca – şef birou I.T.L.E.S- membru 16 voturi “pentru” 
      - Muntean Ioan  – consilier U.A.T.D.C – membru 16 voturi “pentru” 

  - Toma Anamaria   – consilier juridic – membru 15 voturi “pentru” 
 
În urma acestor rezultate comisia de rezervă, în vederea organizării şi desfăşurării 

licitaŃiei publice, pentru vânzarea terenurilor aflate în domeniul privat al municipiul Hunedoara 
menŃionate mai sus, este următoarea: 

 
      - Dan Nicolae Robert – viceprimar – preşedinte; 
      - Bilei Lucian–  consilier A.D.P.P. – membru; 
      - Homorodean Anca – şef birou I.T.L.E.S- membru; 
      - Muntean Ioan  – consilier U.A.T.D.C – membru ; 
      - Toma Anamaria   – consilier juridic – membru ; 

 

În urma acestor rezultate, o persoan ă din comisie nu a întrunit cvorumul 
legal, comisia nu poate s ă fie alc ătuit ă dintr-un num ăr par de persoane.      

Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio 
nu poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
           

Dl. Cazan Florin:  
  „Păi de aia e comisie de rezervă.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
  „Nu, se merge pe toată comisia, nu reprezentanŃi dintr-una în alta. Deci comisia 

se respectă.” 
 
Dl. Demeter Ilie:  
  „Lipseşte unul, merge altul.” 
 
Dl. NeamŃiu Ioan:  
  „Cade prima, intră a doua comisie.” 
 
Dna. Podea Gabriela:  
  „Nu poŃi, trebuie să faci propuneri.”  
 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
 „HaideŃi să facem o propunere, punem un alt domn de la urbanism, domnul 

Gherghina, şi-l votaŃi?”  

 

Dl. Gyorfi Jeno:  
 „Vot secret!” 
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Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Bine-nŃeles!” 
 
Dl. Demeter Ilie:  
 „Amendament. Propun pe domnul Gherghina Horia să-l înlocuiască pe domnul 

Dragotă Iosif.” 
Se supune la vot amendamentul domnului consilier Demeter Ilie. 

Amendamentul a fost adoptat în unanimitate. 

Dna. Podea Gabriela:  
 „Se fac buletinele de vot.” 

Având în vedere faptul că art. 3 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 
individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei  în vederea 
organizării şi desfăşurării licitaŃiei publice,  pentru vânzarea următoarelor terenuri aflate în 
domeniul privat al municipiul Hunedoara:  

a) - teren în suprafaŃă de 16,0 mp înscris în CF Hunedoara nr. 62499 , nr. 
cadastral 62499, situat în str. Constantin Brâncuşi.  

b) - teren în suprafaŃă de 7,0 mp situat  în b-dul Dacia nr.23 bis,  înregistrat în CF 
Hunedoara nr. 62410 (provenită din conversia de pe hârtie a CF nr. 752N) nr.cadastral 2313, a 
constatat următoarele: 

 
        -  Hada Ovidiu Marius – primar – preşedinte 16 voturi “pentru” 
        -  Demeter Ladislau – director tehnic – membru 16 voturi “pentru” 
        -  Căpâlna Daniela – director economic  – membru 16 voturi “pentru” 
        -  Gherghina Horia  – consilier U.A.T.D.C.- membru 16 voturi “pentru” 
        - Poenar Adina  – consilier juridic – birou persoane juridice, închirieri, concesiuni, 

disciplina contractuala  – membru 15 voturi  “pentru” 
 

În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării licitaŃiei 
publice, pentru vânzarea terenurilor menŃionate mai sus, aflate în domeniul privat al municipiul 
Hunedoara, este următoarea: 

       - Hada Ovidiu Marius – primar – preşedinte; 
       - Demeter Ladislau – director tehnic – membru; 
       - Căpâlna Daniela – director economic  – membru; 
       - Gherghina Horia  – consilier U.A.T.D.C.- membru; 
       - Poenar Adina  – consilier juridic – birou persoane juridice, închirieri, concesiuni, 

disciplina contractuala  – membru; 
 

Art. 4-7 se aprobă în unanimitate. 
                       Hotărârea nr.188/2010 se aprobă cu 16 voturi pentru din 17 consilieri prezenŃi (dl. 
consilier local Baloşin Nicolae nu participă la vot conform art.46 din Legea administraŃiei publice 
locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare). 

 

La punctul 19 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din 
num ărul consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării prin licitaŃie 
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publică a unei parcele de teren aflată în folosinŃa S.C. Parc Industrial SRL Hunedoara în 
domeniul privat al municipiului Hunedoara. 

- d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice-aviz favorabil. 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism-aviz favorabil. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ-aviz favorabil. 

 

În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 

Dl. Demeter Ilie:  
 „Amendament la art. 2, -10 euro/mp.” 

Amendamentul a fost respins cu 2 voturi ”pentru” ( dl. consilier Demeter Ilie şi dna. 
consilier Vasilescu Tatiana ) şi 15 voturi ”împotrivă.” 

 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii 
pe ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
 

Având în vedere faptul că art. 3 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 
individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraŃiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.117/2008 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în 
următoarea componenŃă: 

 
                 1. Chiş Şerban Ana Aurelia - preşedinte 

2. Farcaş Bianca Magdalena  - secretar 
3. Apostolescu Dan - membru 
4. Gyorfi Jeno - membru 
5. HepuŃ Teodor – membru 

 
Dna. Fărcaş Bianca:  
 „Vă rugăm frumos să acordaŃi seriozitate acestui vot.” 
 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei  în vederea 

organizării şi desfăşurării licitaŃiei publice,  pentru vânzarea unei parcele de teren, în suprafaŃă 
de 3300 mp, înregistrat în C.F. nr. 796N Hunedoara,  nr. cadastral 2289,  aflată în folosinŃa S.C. 
Parc Industrial SRL Hunedoara şi în domeniul privat al municipiului Hunedoara, a constatat 
următoarele: 

 
Ovidiu Marius Hada – Primar Municipiul Hunedoara – preşedinte 17 voturi “pentru” 
Căpâlnă Daniela Arieta – şef serviciu buget, finanŃe, contabilitate – membru 17 voturi “pentru” 
Poenar Adina – consilier juridic – membru 17 voturi “pentru” 
Klusch Mihail – administrator S.C. Parc Industrial S.R.L. – membru 17 voturi “pentru” 
Nimu Ioan – Şef Birou InvestiŃii – membru 17 voturi “pentru” 
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În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării licitaŃiei 
publice, pentru vânzarea unei parcele de teren, în suprafaŃă de 3300 mp, înregistrat în C.F. nr. 
796N Hunedoara,  nr. cadastral 2289,  aflată în folosinŃa S.C. Parc Industrial SRL Hunedoara şi 
în domeniul privat al municipiului Hunedoara, este următoarea: 

 
- Ovidiu Marius Hada – Primar Municipiul Hunedoara – preşedinte; 
- Căpâlnă Daniela Arieta – şef serviciu buget, finanŃe, contabilitate – membru; 
- Poenar Adina – consilier juridic – membru; 
- Klusch Mihail – administrator S.C. Parc Industrial S.R.L. – membru; 
- Nimu Ioan – Şef Birou InvestiŃii – membru. 

 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei de rezerv ă, 

în vederea organizării şi desfăşurării licitaŃiei publice, pentru vânzarea unei parcele de teren, în 
suprafaŃă de 3300 mp, înregistrat în C.F. nr. 796N Hunedoara, nr. cadastral 2289,  aflată în 
folosinŃa S.C. Parc Industrial SRL Hunedoara şi în domeniul privat al municipiului Hunedoara, a 
constatat următoarele: 

 
Dan Nicolae Robert – Viceprimar Municipiul Hunedoara – preşedinte 17 voturi “pentru”   
Muntean Adriana – inspector Serviciul buget, finanŃe, contabilitate – membru 17 voturi “pentru”  
Şutac Maria Eugenia  – consilier juridic serviciul impozite şi taxe, executări silite -      

     membru 17 voturi “pentru” 
Szabo Dorina – inginer constructor S.C. Parc Industrial S.R.L.- membru 17 voturi “pentru” 
Szabo Adorian – inspector Birou investiŃii – membru 17 voturi “pentru” 
 

În urma acestor rezultate comisia de rezervă, în vederea organizării şi desfăşurării 
licitaŃiei publice, pentru vânzarea unei parcele de teren, în suprafaŃă de 3300 mp, înregistrat în 
C.F. nr. 796N Hunedoara, nr. cadastral 2289,  aflată în folosinŃa S.C. Parc Industrial SRL 
Hunedoara şi în domeniul privat al municipiului Hunedoara, este următoarea: 

 
        -   Dan Nicolae Robert – Viceprimar Municipiul Hunedoara – preşedinte; 
         -  Muntean Adriana – inspector Serviciul buget, finanŃe, contabilitate – membru; 
         -  Şutac Maria Eugenia  – consilier juridic serviciul impozite şi taxe, executări silite - membru; 
         -  Szabo Dorina – inginer constructor S.C. Parc Industrial S.R.L.- membru; 
         -  Szabo Adorian – inspector Birou investiŃii – membru; 

 

Art. 4-7 se aprobă în unanimitate. 
                 Hotărârea nr.189/2010 se aprob ă în unanimitate. 

La punctul 20 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 
consilierilor prezen Ńi). Proiect de hotărâre privind  constituirea colectivului de coordonare şi 
supervizare pentru atribuirea contractului de concesiune de lucrări publice de modernizare şi 
întreŃinere a căilor de circulaŃie pietonală din Municipiul Hunedoara. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

-  d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil. 
-  d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice-aviz favorabil. 

             -     d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură-aviz favorabil.  

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
                 Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
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Având în vedere faptul că art. 1 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 
individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraŃiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.117/2008 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în 
următoarea componenŃă: 

 
                 1.  Chiş Şerban Ana Aurelia - preşedinte 

2. Farcaş Bianca Magdalena  - secretar 
3. Apostolescu Dan - membru 
4. Gyorfi Jeno - membru 
5. HepuŃ Teodor – membru 
 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind aprobarea constituirii 

colectivului de coordonare şi supervizare pentru atribuirea contractului de  concesiune de lucrări 
publice de modernizare şi întreŃinere a căilor de circulaŃie pietonală din Municipiul Hunedoara, a 
constatat următoarele: 

 

Preşedinte:        Demeter Ladislau  - director -  DirecŃia Tehnică – Primăria municipiului 
Hunedoara 17 voturi “pentru” 

Membrii:        Poanta Marinel  - şef Serviciu Administrarea Domeniului Public şi Privat - 
Primăria municipiului Hunedoara 17 voturi “pentru” 

 Capâlnă Daniela  - şef Serviciu Buget, FinanŃe, Contabilitate - Primăria 
municipiului Hunedoara 17 voturi “pentru” 

 Ricea Suzana  - şef Birou Proiecte cu FinanŃare InternaŃională şi AchiziŃii 
Publice - Primăria municipiului Hunedoara 17 voturi 
“pentru” 

 Boldor Alin  - consilier – Birou Proiecte cu FinanŃare InternaŃională şi 
AchiziŃii Publice -  Primăria municipiului Hunedoara 17 
voturi “pentru” 

 Apostolescu Dan  - consilier local – Consiliul Local al municipiului 
Hunedoara 17 voturi “pentru” 

 Demeter Ilie  - consilier local – Consiliul Local al municipiului 
Hunedoara 17 voturi “pentru” 
 
 

În urma acestor rezultate, colectivul de coordonare şi supervizare pentru atribuirea 
contractului de  concesiune de lucrări publice de modernizare şi întreŃinere a căilor de circulaŃie 
pietonală din Municipiul Hunedoara, are următoarea componenŃă: 

 
Preşedinte:        Demeter Ladislau  - director -  DirecŃia Tehnică – Primăria 

municipiului Hunedoara 
Membrii:        Poanta Marinel  - şef Serviciu Administrarea Domeniului Public şi 

Privat - Primăria municipiului Hunedoara 
 Capâlnă Daniela  - şef Serviciu Buget, FinanŃe, Contabilitate - 

Primăria municipiului Hunedoara 
 Ricea Suzana  - şef Birou Proiecte cu FinanŃare InternaŃională şi 

AchiziŃii Publice - Primăria municipiului 
Hunedoara; 

 Boldor Alin  - consilier – Birou Proiecte cu FinanŃare 
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InternaŃională şi AchiziŃii Publice -  Primăria 
municipiului Hunedoara; 

 Apostolescu Dan  - consilier local – Consiliul Local al municipiului 
Hunedoara ; 

 Demeter Ilie  - consilier local – Consiliul Local al municipiului 
Hunedoara. 
 

                     Art. 2-4 se aprobă în unanimitate. 
                  Hotărârea nr.190/2010 se aprob ă în unanimitate. 

 

La punctul 21 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din 
num ărul consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre pentru revocarea art.3 din Hotărârea 
Consiliului Local nr.162/2010 privind  aprobarea atribuirii în folosinŃă gratuită, pe termen limitat, 
către Serviciul de AmbulanŃă JudeŃeană Hunedoara a unor spaŃii din imobilul numit „StaŃie de 
salvare”, imobil aflat în domeniul public al municipiului Hunedoara şi în administrarea Spitalului 
municipal „Dr. Al. Simionescu” Hunedoara. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
 

Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
  „Prefectura nu ne-a validat acel articol, şi o să încercăm să negociem direct cu cei 

de la Salvare să ne faciliteze aceeaşi favoare care s-a cerut prin Hotărâre de consiliu, Ńinând 
cont că acei oameni sunt asistaŃi şi nu beneficiază de alte resurse.” 

 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
  „Ei oricum făceau acest transport şi până acuma.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
  „Se făcea, dar se făcea contra cost. O să încercăm să negociem cu dânşii pentru 

acordarea acestor facilităŃi.” 
 
Dna. Fărcaş Bianca:  
  „Solicitările nu sunt foarte dese.”  
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
  „E vorba de 4-5 pe an, nu e extraordinar, dar Ńinând cont că stau în clădirile 

noastre, ar putea şi dânşii să facă treaba asta.” 
 
                 -    d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget-aviz favorabil. 

-  d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice-aviz favorabil. 
-  d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism-aviz favorabil. 
-     d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ-aviz favorabil. 

                -     d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură-aviz favorabil. 
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii 
pe ansamblu. 

                 Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 

Art. 1-2 se aprobă în unanimitate. 
                 Hotărârea nr.191/2010 se aprob ă în unanimitate. 
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La punctul 22 al ordinii de zi Referat cu privire la adresa S.C. NEFROCARE PAS 
S.R.L., înregistrată la sediul Primăriei municipiului Hunedoara sub nr.52100/15.10.2010. 

 

În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 

Dl. Munteanu Gigi:  
  „Eu aş vrea, dacă ar putea cineva să ne lămurească dacă această societate este 

câştigătoarea licitaŃiei?.” 
 

Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
  „Nu este. A fost o firmă care a depus dosarul după termenul de contestaŃie, n-am 

înŃeles bine ce-au vrut. ” 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
 „LicitaŃia a avut loc?” 

Dna. Podea Gabriela:  
 „Nu a avut loc, din câte am înŃeles noi. Noi nu am avut toate informaŃiile, Spitalul  

sa ocupat de toată această procedură.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
  „Nici nu trebuia să o facă către noi.” 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
 „Vream să spun că până la urmă nu e treaba noastră.” 

Dna. Podea Gabriela:  
 „Nu a avut loc licitaŃia respectivă, ei au întocmit documentaŃia, absolut totul, deci 

noi nu suntem implicaŃi, atât doar că am aprobat hotărârea.”  
 

Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Şi Ńinând cont că a fost adresată către noi, avem obligaŃia să v-o prezentăm.” 

Dl. Munteanu Gigi:  
  „Să o punem în discuŃie, dar nu-i obligă nimeni să participe, deci nu le-au 

convenit condiŃiile…….”   

Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Şi am înŃeles că au şi fost stabilite după termenul limită.” 

Dna. Fărcaş Bianca:  
  „LicitaŃia nu a avut loc, şi am impresia că singurul impediment este legat de 

accesul în Dializă, pentru că în mod normal, în caietul de sarcini, după cât îmi aduc eu bine 
aminte, li s-a impus ca accesul să fie direct. Înainte accesul se făcea pe la morgă sau prin altă 
parte, şi aici, pentru acest acces era necesar constituirea unul alt proiect de acces, un lift de 
fapt, şi nu s-a respectat această condiŃie.”  

 

Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Bun, dar Spitalul are dreptul să-şi facă managementul cum vrea. Mie mi se pare 

normal dacă există posibilitatea de spaŃiu să se facă o altă intrare, să se facă.”  
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Dl. Cazan Florin:  
  „Ei contestă procedura.” 
 

Dl. Munteanu Gigi:  
 „Dar nu face obiectul Consiliului local.” 

Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Deloc. E doar o informare pentru domniile voastre.” 

Dna. Fărcaş Bianca:  
 „Nu vor alee de acces direct, aia nu vor.” 

Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
                       „Dar este necesară.” 
 

Dl. Bobou Ńanu Dan:  
  „Sunt mai multe societăŃi interesate de acest contract.” 
 

Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
                     „Dar daŃi-mi voie să vă spun, la licitaŃie oricine poate să participe, deci nu e nici o 
problemă, iar Spitalul dacă doreşte o intrare separată...”  

Dl. NeamŃiu Ioan:  
  „Dar are.” 
 
Dl. Zuberecz Richard:  

 „Înainte de a trece la punctul diverse, vreau să-l felicităm din partea colegilor, pe 
domnul consilier Horvath Zoltan, cu ocazia zilei de naştere.” 

„Aplauze furtunoase .” 

Diverse. 

Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Vreau doar să vă informez că în luna noiembrie o să punem un proiect de 

hotărâre pentru preluarea bazei sportive Constructorul. Suntem în negocieri avansate, s-a făcut 
şi o adresă către Minister, deci în principiu, suntem în colaborare cu I.C.S.H.-ul de preluare a 
acelei baze.”   

Dl. Balo şin Nicolae:  
  „Cu sală cu tot?” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
  „Toată baza sportivă. Considerăm că ar fi în folosul comunităŃii să o avem noi, nu 

să meargă cine ştie unde, şi cine ştie ce să facă.” 

 

Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „În primul rând nu poate fi schimbată destinaŃia acelei baze sportive, chiar dacă o 

să treacă la Primărie.” 
 

Dl. Munteanu Gigi:  
  „Mă gândesc că e vorba de o negociere.”  
   



 20 

Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
  „Negocierea cu Inspectoratul cred că se poate face, dacă refuzăm noi, ca şi 

Consiliu.” 
Dl. Munteanu Gigi:  
 „Eu am înŃeles că au început discuŃii.” 

Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Au fost scrisori de intenŃie, şi de către noi, şi de către inspectorat. Acuma 

rămâne să hotărâŃi dumneavoastră. Eu personal cred că ar fi în folosul comunităŃii să rămână în 
comunitate.”    

Dl. Munteanu Gigi:  
  „Mă gândesc că, se face o negociere.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
  „Inspectoratul nu a alocat fondurile necesare, iar sportivii, de exemplu cei de la 

atletism sunt lăsaŃi în incinta stadionului de către noi, fără prea multe cheltuieli. Avem acolo şi 
boxeri, şi foarte mulŃi cetăŃeni din municipiul Hunedoara merg şi aleargă în jurul acelui stadion. 
MulŃumesc.”    

Dl. Munteanu Gigi:  
 „Eu voi fi foarte scurt, pentru că nu am cui să mă adresez, dar o spun în plen 

pentru că insist să nu fim marginalizaŃi. Am cerut în şedinŃa trecută celor care reprezintă 
AsociaŃia sportivă F.C. Hunedoara ca până la şedinŃa de astăzi să ne vină cu contractul. Nu văd 
nimic, nici măcar o intenŃie, o scuză ceva, nu l-am finalizat, şi-atunci pun doar o întrebare: în 
ideea în care nu există un asemenea contract între părŃi, noi le mai dăm bani?, pentru că oricum 
şi ei au o participare, şi dacă tot ne sfidează, pot să-mi permit să interpretez că suntem sfidaŃi, 
atunci să meargă pe banii lor până se hotărăsc să vină cu un contract care îl pun în discuŃia 
Consiliului local. Atât am avut, vă mulŃumesc.”   

   

Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
  „Eu am fost înştiinŃat că a fost o şedinŃă la care şi domnul consilier BobouŃanu 

Dan a participat, şi domnul Gyorfi Jeno,  şi acea adresă va fi prezentată. Domnul Simoc, vreau 
să vă spun doar ce am ştiut eu până astăzi, ieri a venit pe la mine, mi-a spus că nu au  chiar 
toate actele,… probabil că va prezenta şi una şi alta în următoarea şedinŃă când se va face 
asocierea. Eu nu ştiu ce să vă zic. Cred că dânşii au posibilitatea să vă contacteze pe 
dumneavoastră, să vi le dea în timp util, mă refer la toŃi consilierii, să puteŃi să verificaŃi până la 
şedinŃa următoare.” 

 
Dl. Munteanu Gigi:  
  „Pentru că noi am înŃeles şi am făcut un compromis, am pus căruŃa înaintea 

cailor, adică le-am oferit nişte sume şi ei să vină cu contractul după aia, un lucru anormal. Întâi 
trebuia să vedem dacă suntem de acord cu contractul, şi în condiŃiile contractului le dăm acei 
bani. Dar am făcut un compromis, deci noi am întins o mână, am demonstrat că vrem, măcar să 
nu ne sfideze şi să respecte termenele. Eu aşa cred că ar fi fost de onoare, nu altceva, de 
onoare şi de bun simŃ. MulŃumesc mult de tot.”    

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Nu ştiu dacă aş merge chiar aşa departe să fie sfidare. Eu sper să nu fie.”   

 



 21 

Dl. Socol Nicolae-delegat s ătesc:  
  „Două probleme. Drumul, dacă avea şanse anul acesta la Boş să se facă ceva, şi 

cu iluminatul este o problemă, am înŃeles că s-a mai plătit ceva la firma asta….” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
  „Iluminatul public nu merge?” 
 
Dl. Socol Nicolae-delegat s ătesc:  
 „Da, sunt multe becuri care nu merg.” 

Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Noi n-am fost informaŃi. Ca să putem face o cerere către Luxten trebuie să fim 

informaŃi. Am primit vreo adresă de la C.I.C.?” 

Dl. Demeter Ladislau:  
  „Telefonic, şi noi am anunŃat tot telefonic Luxten-ul.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
  „Am înŃeles. Trebuie să facem hârtie scrisă pentru înlocuire.” 
 
Dl. Socol Nicolae-delegat s ătesc:  
  „O să vin cu numărul de stâlpi.”  
 

Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Cel mai bine. Cam în zona căror numere de casă, ca în felul acesta ei să poată 

să meargă şi ziua, să ştim exact care nu merg, să facem o inventariere clară, să meargă în 
timpul zilei, şi verifică după aia seara. Dumneavoastră la ce drum vă referiŃi, la cel până la Zlaşti 
sau până la Boş? Noi am primit 100.000 de la Consiliul JudeŃean la o rectificare de buget, care 
noi am hotărât să nu o cheltuim pentru reabilitarea acelui drum, dar nu este în lista priorităŃilor 
pe anul acesta, şi trebuie să vedem dacă este mai important să o raşchetăm, deşi este riscant 
ca în timpul iernii să se facă gropi si mai mari. Acuma trebuie verificat dacă e mai bine aşa sau 
să mergem din banii aceia să punem temporar...”      

Dl. Socol Nicolae-delegat s ătesc:  
 „Duminică, pe muncă voluntară s-a făcut de la Castel până la intrarea în Zlaşti.” 

Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
 „CredeŃi-mă că am mai contribuit şi noi, am pus o grămadă de zgură acolo, dar 

acolo avem aceeaşi problemă, şi probabil va trebui să dăm o hotărâre de consiliu în care vom 
cere tarife speciale firmelor care folosesc acele drumuri, ca de exemplu aici mă refer la 
societatea Talc-Dolomită, care foloseşte aceste drumuri fără ca să plătească suplimentar pentru 
întreŃinerea acestor drumuri. Acel drum a fost de 30 de ani, şi bine înŃeles că a fost făcut pentru 
un maxim de 16 tone, maşini care aveau 8 tone pe osie, acuma avem greutăŃi mult mai mari.”     

Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „Trebuie să cereŃi AutorităŃii Rutiere Române să vină cu cântarul.”   

Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Nu putem să delimităm neapărat, pentru că activitatea lor se desfăşoară, dar 

putem să le cerem o taxă de traversare pe acel drum, să zicem 1000 de lei pe lună pe maşină.”   

Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio 
nu poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
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Dl. Şoş Iosif:  
  „Nici taxa de autostradă nu este voie, până în 2012 nu este voie.” 

 
Dna. Vasilescu Tatiana:  
  „Noi vorbeam de maşinile astea mari, pentru că oricum plătesc taxă de drum şi 

nu-i poŃi obliga să plătească suplimentar.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
  „Ba da, de exemplu în oraşele mari, în Timişoara, în Cluj, nu pot să intre astfel de 

maşini.”  
Dna. Vasilescu Tatiana:  
 „Da, ştiu, asta-i legea, în oraşe nu au voie, dar aici dacă nu-i vorba de oraş....”  

Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Ba da, ei intră în oraş, şi merg ori spre Deva ori spre Călan.”  

Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio 
nu poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  

Dl. Şoş Iosif:  
 „Este variantă, şi la Tg-Mureş, şi la Sibiu.” 

Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „Există variantă ocolitoare, şi atunci poŃi să-i pui taxă.” 

Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio 
nu poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
 „CredeŃi-mă, pot să meargă cu maşini mai mici.” 

Dl. Şoş Iosif:  
 „Da, dar pe undeva trebuie să-şi golească încărcătura.” 

Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Cum îşi desfăşoară dânşii activitatea nu e neapărat problema noastră.”  

Dl. Şoş Iosif:  
  „Eu aş merge mai departe, le-aş da lor terenul.” 

Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio 
nu poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  

 
Dl. Zuberecz Richard:  
„Întrucât am epuizat punctele înscrise pe ordinea de zi, declar închisă şedinŃa de 

azi a Consiliului local." 
 

 

PREŞEDINTE,                  SECRETAR,                  ÎNTOCMIT,  
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R O M Â N I A 
JUDEłUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 

MINUTA 
şedinŃei ordinare a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara 

din  data de 26.10.2010 
 
 

Punctul 1 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre pentru rectificarea bugetului local al 
municipiului Hunedoara, pe anul 2010. 

Hotărârea nr.171/2010 se aprob ă în unanimitate  
 
Punctul 2 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind alocarea sumei de 1.500 lei, din bugetul 
local, pentru premierea sportivului hunedorean Eric Şoş, precum şi  a  antrenorului sensei Ilie 
Zanfir. 

Hotărârea nr.172/2010 se aprob ă în unanimitate  
 
Punctul 3 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind alocarea sumei de 4.000 lei, din bugetul 
local, pentru premierea unor sportivi hunedoreni, precum şi  a  instructorului şi a antrenorului 
care fac parte din AsociaŃia JudeŃeană  de BOX Hunedoara. 

Hotărârea nr.173/2010 se aprob ă în unanimitate  
 
Punctul 4 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea organizării şi desfăşurării în 
municipiul Hunedoara  a Concursului NaŃional de Dans Modern „Corviniana” – ediŃia a V-a. 

Hotărârea nr.174/2010 se aprob ă în unanimitate  
 

Punctul 5 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre   privind aprobarea structurii organizatorice-
organigrama, a numărului de personal şi a statutului de funcŃii pentru SPITALUL MUNICIPAL 
„DR. ALEXANDRU SIMIONESCU” Hunedoara. 

Hotărârea nr.175/2010 se aprob ă în unanimitate  
 
Punctul 6 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind numirea reprezentantului Consiliului Local 
al Municipiului Hunedoara în Comisia  de soluŃionare a contestaŃiilor formulate la examenul 
pentru ocuparea funcŃiei de manager al Spitalului Municipal „Dr. Alexandru Simionescu” 
Hunedoara. 

Hotărârea nr.176/2010 se aprob ă în unanimitate  
 

Punctul 7 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind numirea reprezentanŃilor Consiliului local al 
Municipiului Hunedoara  în Consiliile de AdministraŃie ale unităŃilor de învăŃământ 
preuniversitare şi unităŃilor preşcolare aflate pe raza administrativ teritorială a Municipiului 
Hunedoara. 

Hotărârea nr.177/2010 se aprob ă în unanimitate  
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Punctul 8 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind încheierea Actului adiŃional la contractul de 
asociere nr. 177/2009, având ca părŃi Municipiul Hunedoara şi S.C. Ariana Turism S.R.L., 
aprobat prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr. 208/2009. 

Hotărârea nr.178/2010 se aprob ă în unanimitate  
 

Punctul 9 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind atribuirea în folosinŃă gratuită, pe termen 
limitat, a spaŃiului  în suprafaŃă de 34 mp, situat în Municipiul Hunedoara, str. C-tin Brâncuşi, 
Bloc X2,  camera 3, etaj 3, în favoarea Filialei  Hunedoara a Comitetului NaŃional Român pentru 
Drepturile Copilului. 

Hotărârea nr.179/2010 se aprob ă în unanimitate  
 

Punctul 10 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind stabilirea ordinii de prioritate în 
soluŃionarea cererilor de locuinŃe şi în repartizarea locuinŃelor cu chirie din fondul locativ de stat 
în anul 2011. 

Hotărârea nr.180/2010 se aprob ă în unanimitate  
 

Punctul 11 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind stabilirea ordinii de prioritate în 
soluŃionarea cererilor de locuinŃe şi în repartizarea locuinŃelor cu chirie din fondul locativ de stat 
în anul 2011. 

Hotărârea nr.181/2010 se aprob ă în unanimitate  
 

Punctul 12 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre  privind aprobarea Actului adiŃional  şi a 
scadenŃarului  de plăŃi la Contractul de leasing  nr.10152/SALVITAL- 1-001. 

Hotărârea nr.182/2010 se aprob ă în unanimitate  
 

Punctul 13 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea  ACORDULUI DE ASOCIERE 
între Municipiul Hunedoara şi JudeŃul Hunedoara în vederea realizării în comun a obiectivului de 
investiŃii:REABILITARE ŞI MODERNIZARE BAZA SPORTIVĂ „ MICHAEL KLEIN” 
HUNEDOARA.  

Hotărârea nr.183/2010 se aprob ă în unanimitate  
 

Punctul 14 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind acordarea de înlesniri la plata impozitului 
pe clădiri pentru persoanele care au efectuat 15 donări de sânge  consecutive în ultimele 60 de 
luni. 

Hotărârea nr.184/2010 se aprob ă în unanimitate  
 

Punctul 15 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind propunerea de trecere a unor terenuri din 
administrarea Consiliului  Local al Municipiului Hunedoara  în proprietatea privată a actualilor 
deŃinători ai construcŃiilor. 

Hotărârea nr.185/2010 se aprob ă în unanimitate  

 
Punctul 16 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre pentru aprobarea montării, la limitele perimetrului 
administrativ-teritorial al municipiului Hunedoara, de table inscripŃionate cu denumirile istorice de 
„Vajdahunyad” şi „Eisenmarkt”. 

Hotărârea nr.186/2010 se aprob ă în unanimitate  
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Punctul 17 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea planului urbanistic zonal pentru 
„LOCUIN łĂ INDIVIDUALĂ D+P+1E, GARAJ AUTO ŞI FILIGORIE”, situată în municipiul 
Hunedoara, sat Hăşdat f.n.  

Hotărârea nr.187/2010 se aprob ă în unanimitate 
 
Punctul 18 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea  vânzării prin licitaŃie publică a  
unor terenuri  aflate în domeniul privat al  municipiul Hunedoara. 

Hotărârea nr.188/2010 se aprob ă în unanimitate  
 
Punctul 19 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării prin licitaŃie publică a 
unei parcele de teren aflată în folosinŃa S.C. Parc Industrial SRL Hunedoara în domeniul privat 
al municipiului Hunedoara. 

Hotărârea nr.189/2010 se aprob ă în unanimitate  
 
Punctul 20 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării prin licitaŃie publică a 
unei parcele de teren aflată în folosinŃa S.C. Parc Industrial SRL Hunedoara în domeniul privat 
al municipiului Hunedoara. 

Hotărârea nr.190/2010 se aprob ă în unanimitate  
 
Punctul 21 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre pentru revocarea art.3 din Hotărârea Consiliului 
Local nr.162/2010 privind  aprobarea atribuirii în folosinŃă gratuită, pe termen limitat, către 
Serviciul de AmbulanŃă JudeŃeană Hunedoara a unor spaŃii din imobilul numit „StaŃie de 
salvare”, imobil aflat în domeniul public al municipiului Hunedoara şi în administrarea Spitalului 
municipal „Dr. Al. Simionescu” Hunedoara. 

Hotărârea nr.191/2010 se aprob ă în unanimitate  
 
Punctul 22 al ordinii de zi - Referat cu privire la adresa S.C. NEFROCARE PAS S.R.L., 
înregistrată la sediul Primăriei municipiului Hunedoara sub nr.52100/15.10.2010. 
 
 
 
 
 
 

SECRETAR, 
Aurel RaŃă-Bugnariu 

 

 
 


